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FVZM/2/2017/Z/1

Volební období 7 (2014 - 2018)

Z Á P I S
z 1. jednání finančního výboru zastupitelstva města konaného dne 8. 2. 2017

Přítomni: Ing. Vladimír Brůha, Bc. Pavel Haišman, Ing. Miroslav Joch, Mgr. Stanislav 
Křída, Zdeněk Křišťan, Bc. Radek Mach, Ing. Petr Novotný, Ing. Eliška 
Richtrová, Ing. Petra Šebestíková, Mgr. Rudolf Vodička

Omluveni: Ing. Michael Gyepes

Nepřítomni:

Hosté: Ing. Bohuslav Bečvář, Eva Hajerová, Ing. Petr Holický, Ing. Zdeněk Řeřábek

Schválený program:

1. Zahájení a odsouhlasení zápisu ze dne 7.12.2016
Přijato usnesení č. 1/2017 (9 - 9,0,0)
Členové FV jednomyslně schválili zápis z jednání FV z 7.12.2016. Paní Šebestíková se 
omluvila, byla na poradě předsedů zastupitelských klubů.  

2. Přijetí bankovního úvěru k předfinancování a spolufinancování dotačních akcí v období 
2017 - 2022
Přijato usnesení č. 2/2017 (10 - 10,0,0)
Předseda FV vyzval pana Bečváře z finančního odboru, aby shrnul Přijetí bankovního 
úvěru k předfinancování a spolufinancování dotačních akcí v období 2017 – 2022. Pan 
Bečvář popisuje tento bod a uvádí, že byl dán termín na zpracování nabídek. Byly vybrány 
3 banky. V podmínkách nabídky na zpracování bylo vybráno variantní řešení. Bylo 
vypracováno 7 variant na zpracování úrokové sazby, z toho 5 variant na bázi pohyblivé 
úrokové sazby a 2 varianty na fixní úrokovou sazbu v době splácení. Pan Mach se ptá, proč 
po vyhodnocení alternativních nabídek vybrali Komerční banku. A další dotaz byl, z čeho 
jste vyhodnotili výhodnější z 1 měsíčního priboru na 3 měsíční. Pan Bečvár popisuje, že 
tuto banku vyhodnotili na základě momentálního stavu úrokových sazeb. Úroková sazba, 
která je vyhlašována 3 měsíční pribor se liší o 7 bazických bodů. Komerční banka dala 
výhodnější sazbu. Dále spolu diskutují pan Bečvář a pan Mach.  Paní Richtrová se ptá 
k bodu 8.4.3. Smlouvy, zda se jedná o nedočerpání a zda je strop nákladů nebo je to na 
libovůli banky? Pan Bečvář zdůvodňuje, že v tomto bodě se jedná o porušení smlouvy. Pan 
Mach vysvětluje členům FV, jak fungují úroky. Pan Vodička uvádí, že máme dostatečný 
aparát, abychom dočerpali 250.000.000 Kč. Pan Brůha se zapojuje do diskuze a uvádí, že 
není možné, aby se tento úvěr nedočerpal. Pan Bečvář uvádí, že zveřejnili nabídku, aby 
mohla Česká spořitelna svoji úrokovou sazbu vylepšit a Komerční banka tak vylepšila svoji 
nabídku.  
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3. Rozpočtová opatření číslo 14 - 15
Přijato usnesení č. 3/2017 
Předseda FV vyzval pana Bečváře o uvedení rozpočtových opatření členům FV. 
Předseda FV dal prostor k diskuzi k  RO č. 14. Paní Richtrová se ptá, zda se jedná 
o Parkoviště Jírovcova ve výši 640.000 Kč a bude jen pro MHD a ne pro obyvatele? Pan 
Holický uvádí, že i pro obyvatele, přes den bude sloužit jako záchytné parkoviště a v noci 
pro lokální užití. Paní Richtrová se ptá, jak se tam dostanou, pokud tam bude závora nebo 
jestli bude parkoviště placené, zda ve výši 640.000 Kč bude pouze beton nebo závory? Pan 
Holický uvádí, že se jedná o dotační akci a jedná se o projekt na dofinancování. Dále pan 
Holický uvádí, že fyzicky by měla proběhnout realizace v tomto roce. Pan Vodička uvádí, 
že v rozpočtu roku 2017 není kapitola, aby se mohlo v roce 2017 dofinancovat, tak 
potřebují peníze z roku 2016, které zbyly.  Paní Richtrová se ptá v rámci modrých zón 
kolem Palackého náměstí, zda jsou prostředky na straně příjmů. Pan Holický s panem 
Bečvářem uvádí, že zatím není nic na straně příjmů. Paní Richtrová se ptá, kdy by měl být 
zahájen projekt. Pan Holický reaguje, že projekt už zahájen je a je předpokládán v jarních 
měsících tendr na dodavatele jednotlivých prvků systémů a tendry budou nejméně dva. 
Probíhá diskuze o příjmové stránce tohoto projektu. Pan Holický uvádí, že bude jednat RM 
o sazebníku, která je ve fázi zrodu. Pan Vodička uvádí, že je velmi složitá věc říct cifru 
a sazebník.
RO č. 15 – Pan Vodička se tázal, zda je soutěženo podle koncese? Pan Holický uvádí, že 
vychází z podkladů z odboru rozvoje veřejných zakázek a tato cesta je optimálně 
připravena. Paní Richtrová se ptá, jaký byl předcházející stav? Zda to v rozpočtu bylo 
každý rok? Předseda FV uvádí, že byl vždy vybrán provozovatel adventních trhů a sešli se 
nabídky, ze kterých si radní vybrali firmu, která poskytla prostor. Pan Vodička uvádí, že 
součástí koncese není jen pronájem prostor, ale i kulturní program. Paní Richtrová se ptá, 
zda v minulých letech částka 1.999.900 Kč nebyla zahrnuta v rozpočtu pro tento rok? 
Členové uvádějí, že v tomto roce tak nebylo uvedeno a nepočítalo se s tím. Pan Vodička 
reaguje, že odbor cestovního ruchu v odůvodnění rozpočtového opatření uvádí, že s tím 
nebylo pro rok 2017 počítáno, protože se nevědělo, jakou formou budou vysoutěženo. Paní 
Hajerová členům FV popsala, jak adventní trhy probíhaly v předchozích letech, a tázala se 
pana Holického, zda mají vyvázací klauzuli? Reagoval pan Holický, který řekl, že 
podmínky jsou formulované tak, abychom je mohli ovlivňovat.
oddělené hlasování
RO č. 14 (10 - 9,0,1)
RO č. 15 (10 - 7,0,3)

4. Měsíční plnění daňových příjmů
Přijato usnesení č. 4/2017 (10 - 10,0,0)
Pan Bečvář uvádí, že se jedná o 12 měsíců  přechozího roku, kde ke konci roku byly 
daňové příjmy ze sdílených daní přeplněny ve výši 68.900.000 Kč. Pan Bečvář uvádí, že se 
jedná o konzervativní přístup. Pan Křišťan uvádí, že je to výsledek velmi pozitivní. Po 
následné diskuzi se členové FV rozhodli vzít na vědomí.

5. "Zateplení ZŠ a MŠ, Nerudova 9, České Budějovice - objekt ZŠ Čéčova" - prominutí 
smluvní pokuty, další doplněné podklady
Přijato usnesení č. 5/2017 
Pan Holický uvádí, že se jedná o opakované projednání a uvádí problematiku tohoto bodu. 
Proběhla následná diskuze členů FV a členové se rozhodli hlasovat:
Doporučuje ZM tento bod zařadit do programu (10 - 9,0,1)
Doporučuje ZM snížit pokutu ze 150.000 Kč na částku 50.000 Kč z důvodu nedodržení 
nahlášení (10 - 9,0,1)  
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6. Koncesní smlouvy na provozování vodohospodářské infrastruktury města České 
Budějovice
Přijato usnesení č. 6/2017 (9 - 9,0,0)
Předseda FV uvádí, že pan Vodička je ve střetu zájmů. Pan Vodička přiznává, že je 
zaměstnancem, který je jedním z uchazečů z výběru a nebude se tak účastnit diskuze. Po 
následné diskuzi se členové FV rozhodli vzít na vědomí.

7. Různé
Na žádost paní Richtrové bylo požádáno o připravení podkladů finanční analýzy k zóně na 
Pražském předměstí. Dále paní Richtrová obeznámila členy FV o recyklační aleji, že 
požádala Kontrolní odbor MM o názor na fakturaci opravy recyklační aleje. Předseda FV se 
tázal členů FV na projednání majetkových dispozic v souvislosti s dopadem do rozpočtu 
města nad určitou částku, zda jsou dané kompetence z hlediska jednacího řádu FV? Pan 
Vodička reagoval, že v případě, že tak není uvedeno, je nutné požádat o pověření ZM.

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 
počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů.

1. jednání finančního výboru zastupitelstva města bylo ukončeno v 18:00 hod.

Soubor usnesení:

K bodu: Zahájení a odsouhlasení zápisu ze dne 7.12.2016

finanční výbor zastupitelstva města přijal   u s n e s e n í   č. 1/2017:

finanční výbor zastupitelstva města

s c h v a l u j e
zápis z jednání finančního výboru ze dne 7. 12. 2016.

K bodu: Přijetí bankovního úvěru k předfinancování a spolufinancování dotačních akcí 
v období 2017 - 2022

finanční výbor zastupitelstva města přijal   u s n e s e n í   č. 2/2017:

finanční výbor zastupitelstva města

I. b e r e  n a  v ě d o m í
přijetí bankovního úvěru k předfinancování a spolufinancování dotačních akcí v období 2017 - 
2022.

II. d o p o r u č u j e
zastupitelstvu města schválit přijetí bankovního úvěru k předfinancování a spolufinancování 
dotačních akcí v období 2017 - 2022.

K bodu: Rozpočtová opatření číslo 14 - 15

finanční výbor zastupitelstva města přijal   u s n e s e n í   č. 3/2017:

finanční výbor zastupitelstva města

I. b e r e  n a  v ě d o m í
RO č. 14 - 15.

II. d o p o r u č u j e
zastupitelstvu města schválit RO č. 14 - 15.
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K bodu: Měsíční plnění daňových příjmů

finanční výbor zastupitelstva města přijal   u s n e s e n í   č. 4/2017:

finanční výbor zastupitelstva města

b e r e  n a  v ě d o m í
měsíční plnění daňových příjmů.

K bodu: "Zateplení ZŠ a MŠ, Nerudova 9, České Budějovice - objekt ZŠ Čéčova" - prominutí 
smluvní pokuty, další doplněné podklady

finanční výbor zastupitelstva města přijal   u s n e s e n í   č. 5/2017:

finanční výbor zastupitelstva města

I. b e r e  n a  v ě d o m í
"Zateplení ZŠ a MŠ, Nerudova 9, České Budějovice - objekt ZŠ Čéčova" -
prominutí smluvní pokuty, další doplněné podklady.

II. d o p o r u č u j e
zastupitelstvu města zařadit tento bod do programu,
zastupitelstvu města snížit pokutu ze 150.000 Kč na částku 50.000 Kč z důvodu nedodržení 
nahlášení.

K bodu: Koncesní smlouvy na provozování vodohospodářské infrastruktury města České 
Budějovice

finanční výbor zastupitelstva města přijal   u s n e s e n í   č. 6/2017:

finanční výbor zastupitelstva města

b e r e  n a  v ě d o m í
Koncesní smlouvy na provozování vodohospodářské infrastruktury města České
Budějovice.

V Českých Budějovicích dne 8. 2. 2017

Zapsal(a): Ing. Diana Vacíková, tajemnice výboru

Ing. Miroslav Joch
předseda výboru


